经典的恋爱英语表白35句

　　1.想你，是一种美丽的忧伤的甜蜜的惆怅，心里面，却是一种用任何语言也无法表达的温馨。

　　It is graceful grief and sweet sadness to think of you, but in my heart, there is a kind of soft warmth that can’t be expressed with any choice of words.

　　2.你知道思念一个人的滋味吗，就像喝了一大杯冰水，然后用很长很长的时间流成热泪。

　　Do you understand the feeling of missing someone? It is just like that you will spend a long hard time to turn the ice-cold water you have drunk into tears.

　　3.我知道你最喜欢这首歌，我也知道你的心思，我想你。

　　I know you like this song most and I know what you are thinking about ,too, I miss you.

　　4.常常想起曾和你在一起的那些日子。开心.快乐.幸福.失落.伤心.痛苦的所有日子。很想你，很想你……

　　Those days when we were together appear in my mind time after time, because they were so joyful, happy, blest, disappointing, sad and painful. I miss you ,and miss you so much……

　　4.你知道么，有个人时时想念着你，惦记你，你含笑的眼睛，像星光闪闪，缀在我的心幕上，夜夜亮晶晶。

　　Do you know there is someone thinking of you and caring you all the time? Your smiling eyes are just like the sparkling stars hanging on the curtain of my heart.

　　5.心要让你听见，爱要让你看见，不怕承认对你有多眷恋；想你的时候，盼你能收到我的真情留言！

　　Listening to my heart beating. Seeing how much I love you ,I dare to admit how much I love you.When thinking of you, I hope you can receive the passion at words I left for you!

　　6.千万个思念，在空气中凝固。扬起风吹向你，带着我的祝福，寂寞我不在乎，你快乐我就满足，想你是我的幸福！

　　Thousand of time I have thought of you .My heart is going high into the air and flying with my blessing towards you I don’t care loneliness. I am satisfied when you are happy and I am happy when I think of you!

　　7.不是因为寂寞才想你，是因为想你才寂寞。孤独的感觉之所以如此之重，只是因为太想你。

　　I miss you not because of my loneliness but I do feel lonely when I miss you. Only when I miss you deeply I feel so lonely.

　　8.长长的思念，就像风筝断了线，飘啊飘啊，飘到你的身边。

　　I miss you so deeply that my love just like a kite has broken its line and won’t stop flying until it reaches you at last.

　　9.好想，好想你！如果清风有情，请带去我对你的思念，这一生都为你牵挂；如果白云有意，请带去我对你的爱恋，生生世世都愿和你共缠绵！

　　Oh, How much I miss you! If the passionate refreshing breeze knows my heart, it can tell you that I miss you and care you for my life’s time. If graceful white cloud knows my heart, it can tell you I love you and would be together with you forever。

　　10.在这充满温馨的季节里，给你我真挚的祝福及深深的思念。

　　In such a soft and warm season, please accept my sincere blessing and deep concern for you. 

　　11.一份不渝的友谊，执着千万个祝福，给我想念的朋友，温馨的问候。

　　For our ever-lasting friendship, send sincere blessings and warm greetings to my friends whom I miss so much.

　　12.在这快乐分享的时刻，思念好友的时刻，美梦成真的时刻，祝你—新年快乐，佳节如意！

　　Wish you a happy new year and a good fortune in the coming year when we will share our happiness, think of our good friends, and our dreams come true!

　　13.但愿会在梦中再见到我心爱的女孩！

　　Wish to meet my angle again lovely girl in my dream!

　　14.难道你怕一个深爱着你的痴情儿？

　　Do you fear a love fool who is loving you so deeply?

　　15.我要幸福的昏倒了！

　　I am too happy to stand faint!

　　16.月亮代表我的心！

　　The moonlight stands for my heart!

　　17.过得好么？希望世界因你而美丽！

　　How are you getting on ? I hope that the word will become more beautiful because of you!

　　18.你在时你是一切，你不在时一切是你！

　　You are everything when you are with me, and everything is you when you are not.

　　19.我不知道我是否真的爱，但是我知道我不能没有你，如果地球将要毁灭，那么我要告诉你“你是我唯一想见的人”。

　　I don’t know whether I really love you, but I know I cannot lose you. If the earth is going to be destroyed I want to tell you that you are the only one I want to see.

　　20.遇上一个人要一分钟的时间，喜欢一个人只需一小时的时间，爱上一个人要一天的时间，可要我忘记你却要用上一生的时间。

　　I can meet a person in a minute, like a person in an hour and love a person in a day, but it will take me a whole life to forget you. 

　　21.在每个想念的日子，想你不容易，不想你更难，愿以一片难懂的心情，深深思念你！情人节快乐！

　　Every day I miss you. It is a hard time for me to miss you but it is even harder not to do so. In such a contrary mood, I miss you deeply! A happy Valentine’s Day to you!

　　22.在你抑郁的时候，我就是你的开心果。在你忧伤的时候，我愿作你的忘忧树！

　　I will make you happy when you are depressed. I will make you delighted when you are in great sorrow!

　　23.正是因为爱才悄悄的躲开，躲开的是身影，躲不开的是默默的情怀；今天我终于鼓起勇气，向你表达我的爱。

　　Because of loving you so much that I stood aside. Although my figure left you away, my heart didn’t. Today I have made up my mind to say “I love you”.

　　24.只要你愿意，当你失落失意的时候，最需要一个肩膀的时候，告诉我，我会立即出现。

　　As long as you are willing, please let me know what I can do for you. When you are unhappy and want to cry on somebody’s shoulder, I will stand before you immediately.

　　25.思念中我一千次一万次地问鸿雁问明月问春风，愿鸿雁将我的眷恋捎给你；愿明月将我的问候带给你；愿春风将我的关切送给你！

　　I pray for the swan goose, the moonlight and the spring breeze for thousands of times, wishing the swan goose can bring my miss to you; the moonlight can convey my greeting to you ; the spring breeze can send my care to you!

　　26.不同的时间，不同的地点，不同的人群，相同的只有你和我；时间在变，空间在变，不变的只有对你无限的思念！

　　You and I remains the same in different time, at different places,among different people; time is changing, space is changing and everything is changing except my miss to you!

　　27.没有杯子……咖啡是寂寞的……没有你……我是孤独的……

　　Coffee is lonely without cups. I am lonely without you.

　　28.每一天都为你心跳，每一刻都被你感动，每一秒都为你担心。有你的感觉真好。

　　My heart beats for you every day. I am inspired by you every minute, and I worry about you every second. It is wonderful to have you in my life.

　　29.你可知我百年的孤寂只为你一人守侯，千夜的恋歌只为你一人而唱。

　　You know my loneliness is only kept for you, my sweet songs are only sung for you.

　　30.如果活着，是上帝赋予我最大的使命，那么活者有你，将会是上帝赋予我使命的恩赐……

　　If living on the earth is a mission from the lord… living with you is the award of the lord… 

　　31.我不要短暂的温存，只要你一世的陪伴。

　　I prefer having your accompanying for life-long time to the short-time tenderness.

　　32.我想将对你的感情化作暖暖的阳光，期待那洒落的光明能温暖你的心房。

　　I want that my love to you will turn into bright sunlight so thatto warm your heart.

　　33.我想将对你的思念寄予散落的星子，但愿那点点的星光能照进你的窗前，伴你好梦。

　　I send my miss to the scattering stars and wish you a sweet dream under the light shedding through your window.

　　34.我在忧愁时想你，就像在冬天想太阳；我在快乐时想你，就像在骄阳下想树阴。

　　I miss you when I am depressed, just as I miss the sunlight in winter; I miss you when I feel happy, just as I miss the shade inthe hot sun.

　　35.曾经迷惘的心中，是你牵引我走出寂寞。

　　It’s you that led me out of the loneliness when I was lost in my mind.
